# — 壺 留 日 月·養 生 茗 中 尋 A tradition that has lasted for millennia. A ritual that is observed in every meal.

昔神農嘗百草,日遇七十二毒,得茶而解之。 今「天頤」茶師按時令調茶有道,讓茶飲相輔 互補,以明目益思,除憂去膩。

Tea drinking is an integral part of your Yí experience. Our tea master hand-selects only the finest teas to brew the perfect cup, noted for its soothing aromas and health benefits.



「天 頤」按時令節氣菜單為綱,以各類充滿茶元素的飲品搭配時令珍饈。

每一季皆能享受到一系列氣泡茶,中國茶,特配茶等不同茶元素所帶來的多重體驗。

Emphasized on the seasons and fine ingredients, it is our privilege to stimulate the Yí experience by offering a variable of Sparkling Teas, Premier Chinese Tea, Scented Tea to each guest.

# 天頤茗茶配 YI's TEA PAIRING

歡迎查詢每月體驗搭配之詳情 Welcome to enquire the details of tea pairings to our team



# 天頤一茶三飲 YI'S TRIO OF TFA

茉莉碧螺春
Trio of Bi Luo Chun
萃|純|調
Cold Brew | Pure | Special

188 / 每份 Per Person

碧螺春茶爲主,滋味鮮醇,帶清幽花果香,天頤將此古典韻味重新詮釋,注入創新元素。

Bi Luo Chun Green Tea revered as the delicacy flavor of summer, with freshness and vibrancy from the fruits. Yi masterfully reinterpret this authenticity with contemporary ingredients.

# 天頤時令茶 SEASONAL TEA

#### 瓏 菊 沁 夏 茶

Yi's Summer Nourishing Tea

88 / 每位 Per Person

夏季屬火,主養心。綠茶可以清熱解毒,護心,養肝。 故選用龍井搭配胎菊,淡淡花香,清新養心,頤然度 夏。

To drive away the summer heat and nourish your heart, this green tea shall nourish the heart and liver and detoxify. The Chrysanthemum and Longjing tea, is releasing the aromas of flower and smooth your summer with freshness.

# 天頤冷萃茶 YI'S COLD BREW

#### 冷萃茉莉綠茶

#### Cold-brewed Jasmine and Bi Luo Chun

98 / 每位 Per Person (330毫升ml)

碧螺春茗茶為主,搭配天籽蘭花,碧潭飄雪和牡丹皇。 低溫慢萃保留茶葉的鮮甜,茶湯更加鮮醇甘甜,帶有 幽幽花香。

Cold-brewed Bi Luo Chun Green Tea with dendrobium, Jasmine Tea and White Tea in low temperature, with the sweetness and mellow finish in the delicacy, indicating hints of the floral.

#### 天頤花果茶

#### YI'S FRUIT & FLORAL

#### 夏 夢 玲 瓏 龍 井 冰 茶

Fresh Melon Longjing and Jasmine Tea

98 / 每位 Per Person (330毫升ml)

玲瓏蜜瓜獨特的清甜果香,伴隨著豆香馥郁的龍井和 淡雅芬芳的茉莉花,在口中散開,揭開夏日的帷幕。

Unique sweetness from the green melon, along with the elegant aromas of Longjing Tea and Jasmine Tea, is stimulating your palate to reveal the summer smoothly.

# 烏龍 OOLONG

天 心 岩 大 紅 袍 Tian Xin Yan Da Hong Pao 178 / 每位 Per Person

蘭香鐵觀 音 Orchid Fragrant Iron Buddha 108 / 每位 Per Person

> 普洱 PU-ERH

班 章 古 樹 生 普 洱 茶
Ban Zhang Gu Shu Raw Pu-erh
208 / 毎位 Per Person

陳 年 普 洱 茶 Chen Nian Aged Pu-erh 178 / 每位 Per Person

# 紅茶 BLACK TEA

# 桐 木 關 正 山 小 種 Tong Mu Guan Lapsang Souchong 98 / 每位 Per Person

祁 門 香 螺 Qi Men Xiang Luo 88 / 每位 Per Person

### 線茶 BEEL T

## GREEN TEA

明 前 獅 峰 龍 井 Ming Qian Shi Feng Longjing 198 / 每位 Per Person

碧 螺 春
Bi Luo Chun
98 / 每位 Per Person

# 白茶 WHITE TEA

2 0 年 老 白 茶 20-Year Old White Tea 288 / 每位 Per Person

銀 針 白 毫 Yin Zhen Bai Hao 98 / 每位 Per Person

黄茶 YELLOW TEA

君 山 銀 針 Jun Shan Silver Needle Tea 88 / 每位 Per Person

# 花茶

# FLORAL TEA

茉 莉 龍 珠 Jasmine Long Zhu 88 / 每位 Per Person

高寒香菊 Gao Han Chrysanthemum 88 / 每位 Per Person

桐 鄉 胎 菊 皇

Tong Xiang Special Grade White Chrysanthemum

88 / 每位 Per Person

法 國 玫 瑰 花
French Rose
88 / 每位 Per Person